深圳市帕骐电子科技有限公司

产品部-10新品上架描述表 PD02-HM004B
1.Key Features（Red marked content must be show on Listing Title or Bullet Point ）

This mount fits most 10.1-12.5 inch swivel screen portable DVD players. (Note:The DVD player thickness requires about 35-42MM.)

Constructed from durable elastic strap with metal clips allow for easy, quick and secure mounting to car headrest.Free your hand and enjoy movies or videos at back seat.

Angle adjustable top holding clamp and elastic strap allow you to view the screen at a comfortable angle. 

Made of durable oxford cloth,light weight, soft touch, and great durability. 

Can be folded up compactly for easy stowing in your vehicle when not in use.

2.Technical Specification

Elastic Strap Material: 210D Oxford cloth

Holding Clamp: Stainless steel 201

Screw Set: Nickel plated M5

Color: Black

Velcro Size:10*15cm
Product Size(L*W):62*15cm

Net Weight:200g
Gross Weight:260g 

3.Instruction 
Please refer to the user manual

4.Package

1* Car headrest mount holder 
1* User manual
5.Reference Link

1.产品描述（字体颜色为红色代表要填写在标题或者短描述Bullet Point ）
这个支架适合大多数10.1-12.5英寸的旋转屏便携式DVD播放器。(播放器厚度要求35-42MM左右)

带有金属支架的松紧带让您的便携式设备可以方便，快速，安全地安装到汽车头枕上。您可以在后排轻松享受电影或视频。

可调节角度的顶部支架和松紧带让您可以调节一个舒适的角度观看。

由耐用牛津布制作，重量轻，手感柔软，耐用性强。

产品可以折叠，方便在不使用时收藏在车内。

2.参数

松紧带材质：210D牛津布 

夹持钳：不锈钢201

螺丝套：镀镍M5

颜色：黑色

魔术贴尺寸（L*W）：10 * 15 cm

产品尺寸（L*W）：62 *15 cm

净重：200g

毛重：260g

3.安装/使用说明
参照说明书

4.包装清单
头枕安装支架*1

说明书（英德）*1

5.参考链接
